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PROTOKÓŁ Nr LXX/2023 

z obrad LXX Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2023 roku 

 

Ustawowa liczba Radnych     – 19 

Radnych obecnych podczas spotkania  – 19 

Lista obecności       – /Zał. Nr 1/ 

Nagranie z obrad Sesji RPŁ     – /Zał. Nr 2/ 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie wniosków do protokołów z LXVIII i LXIX Sesji Rady Powiatu 

Łowickiego. 

5. Wdrażanie programów i funduszy pomocowych Unii Europejskiej  

w zakresie rolnictwa na terenie Powiatu Łowickiego. 

6. Informacja o działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. 

7. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę 

na obszarze Powiatu Łowickiego, od dnia 1 września 2023 roku. 

8. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/91/2019 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 28 sierpnia 2019 r.  

w sprawie pomocy materialnej w formie stypendium przyznawanej 

studentom kształcącym się na kierunku lekarskim. 

9. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie powołania Rady 

Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

10. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXIV/413/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 roku  

w sprawie określenia zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2023 roku. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

LXIV/416/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 r.  

w sprawie powierzenia Gminie Zduny prowadzenia zadań publicznych 

Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu fragmentem drogi powiatowej nr 

2717E znajdującej się w granicach administracyjnych Gminy Zduny. 

12. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie powierzenia Gminie 

Bielawy prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu 

zarządu fragmentami dróg powiatowych nr 5118E i 2737E znajdujących 

się w granicach administracyjnych Gminy Bielawy. 

13. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno – finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 
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14. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyboru firmy 

audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdań finansowych 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu za lata 2023 i 2024. 

15. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2023 rok. 

16. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

LXI/394/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 25 stycznia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łowickiego na lata 2023-2036. 

17. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie 

między sesjami. 

18. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego  

z działalności w okresie między sesjami. 

19. Wolne wnioski radnych i sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad LXX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Ad. pkt 1 

 

Otwarcie obrad LXX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak witając Radnych i zaproszonych 

gości otworzył obrady LXX Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. pkt 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że w sesji bierze 

udział 19 Radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować  

i podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. pkt 3 

 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że porządek obrad 

wraz z materiałami Szanowni Radni otrzymali. Czy są wnioski do porządku 

obrad?  

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

bardzo chciałbym poprosić o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 17, 

czyli przed „Sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności  

w okresie między sesjami” punktu: „Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ 
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zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu Łowickiego z 26 kwietnia 2019 w sprawie 

przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin”. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są inne wnioski do porządku 

obrad? 

 

Radny Michał Śliwiński – czy dostaniemy materiały w sprawie tego punktu?  

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – jeżeli wprowadzimy ten punkt, to rozdamy 

materiały.  

 

Radny Michał Śliwiński – chcemy wiedzieć nad czym głosujemy.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – Pan Starosta przedstawił konkretny 

projekt. I ja uważam w ten sposób, żeby też nie przedłużać, proszę o to żeby 

rozdać te materiały związane z tym o czym będziemy procedowali, żeby nie było 

tu żadnych wątpliwości. Tym bardziej, że to nie jest długi tekst.  

 

PRZEWODNICZĄCY RPŁ OGŁOSIŁ PRZERWĘ W OBRADACH LXX 

SESJI RPŁ W DNIU 30.08.2023 ROKU O GODZINIE 13.10 

PRZEWODNICZĄCY RPŁ WZNOWIŁ OBRADY LXX SESJI RPŁ W DNIU 

30.08.2023 ROKU O GODZINIE 13.20. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – wznawiam obrady. Przerwaliśmy 

nasze obrady w momencie zaproponowania przez Pana Starosty wprowadzenia 

do porządku obrad w punkcie 18 punktu: „Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego zmieniającą Uchwałę Nr VIII/54/2019 RPŁ z dnia 26 

kwietnia 2019 roku w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin”.  

I teraz przystąpimy do głosowania, bo jeżeli chodzi o kwestię wyrażenia opinii, 

to myślę że w momencie kiedy przyjmiemy do porządku i będzie ten punkt 

procedowany, każdy będzie się mógł wypowiedzieć.  

 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad wnioskiem złożonym 

przez Starostę Łowickiego Marcina Kosiorka o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu 18: „Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Powiatu Łowickiego 

zmieniającej Uchwałę Nr VIII/54/2019 RPŁ z dnia 26 kwietnia 2019 roku  

w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin” /Zał. Nr 3/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Krzysztof Dąbrowski/: 

Za     – 13 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 5 
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Podjęli wniosek Starosty Łowickiego Marcina Kosiorka o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu 18: „Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Powiatu 

Łowickiego zmieniającej Uchwałę Nr VIII/54/2019 RPŁ z dnia 26 kwietnia 2019 

roku w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin”. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad LXX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie wniosków do protokołów z LXVIII i LXIX Sesji Rady Powiatu 

Łowickiego. 

5. Wdrażanie programów i funduszy pomocowych Unii Europejskiej  

w zakresie rolnictwa na terenie Powiatu Łowickiego. 

6. Informacja o działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. 

7. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę 

na obszarze Powiatu Łowickiego, od dnia 1 września 2023 roku. 

8. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/91/2019 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 28 sierpnia 2019 r.  

w sprawie pomocy materialnej w formie stypendium przyznawanej 

studentom kształcącym się na kierunku lekarskim. 

9. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie powołania Rady 

Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

10. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXIV/413/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 roku  

w sprawie określenia zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

LXIV/416/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 r.  

w sprawie powierzenia Gminie Zduny prowadzenia zadań publicznych 

Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu fragmentem drogi powiatowej 

nr 2717E znajdującej się w granicach administracyjnych Gminy Zduny. 

12. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie powierzenia Gminie 

Bielawy prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu 

zarządu fragmentami dróg powiatowych nr 5118E i 2737E 

znajdujących się w granicach administracyjnych Gminy Bielawy. 

13. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno – finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

14. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyboru firmy 

audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdań finansowych 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu za lata 2023 i 2024. 
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15. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Łowickiego na 2023 rok. 

16. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

LXI/394/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 25 stycznia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łowickiego na lata 2023-2036. 

17. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Powiatu Łowickiego zmieniającej 

Uchwałę Nr VIII/54/2019 RPŁ z dnia 26 kwietnia 2019 roku w sprawie 

przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin”.  

18. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie 

między sesjami. 

19. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego  

z działalności w okresie między sesjami. 

20. Wolne wnioski radnych i sprawy różne. 

21. Zakończenie obrad LXX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Ad. pkt 4 

 

Przyjęcie wniosków do protokołów z LXVIII i LXIX Sesji Rady Powiatu 

Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że protokół z LXVIII 

Sesji RPŁ został wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Czy są uwagi do protokołu 

z LXVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego? Nie widzę. Protokół z LXIX z Sesji 

RPŁ został wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Czy są uwagi do protokołu  

z LXIX Sesji Rady Powiatu Łowickiego? Nie widzę. Dziękuję, przechodzimy do 

kolejnego punktu.  

 

Ad. pkt 5 

 

Wdrażanie programów i funduszy pomocowych Unii Europejskiej  

w zakresie rolnictwa na terenie Powiatu Łowickiego.  

 

Zca Kierownika Powiatowego Oddziału ARIMR w Łowiczu Marek Sokół 

przedstawił informację: „Wdrażanie programów i funduszy pomocowych Unii 

Europejskiej w zakresie rolnictwa na terenie Powiatu Łowickiego” /Zał. Nr 4/.  

 

Radny Michał Śliwiński – punkt, który mieliśmy to: „Wdrażanie programów  

i funduszy pomocowych Unii Europejskiej w zakresie rolnictwa na terenie 

Powiatu Łowickiego”. I tutaj dostaliśmy jeszcze szerszą informację niż ta o którą 

prosiliśmy. I mam takie pytanie, z jakiego działania PROW-owskiego mamy 

dofinansowanie „wsparcie na przezimowanie” nie, „pomoc krajowa dla 

producentów pszenicy, kukurydzy lub bryki”. Z jakiego programu PROW-

owskiego mamy dopłaty do materiału siewnego i pomoc w sektorze zbóż i nasion 
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oleistych. Z jakich to programów jest, bo tam pewnie PROW jest i jakiś tam 

numer, tak? 

 

Zca Kierownika Powiatowego Oddziału ARIMR w Łowiczu Marek Sokół – 

nie pamiętam jaki tam jest numer.  

 

Radny Michał Śliwiński – w tych materiałach jest to pokazane jako „pomoc 

krajowa”. No to „krajowa” to nie jest „unijna” i to nie jest odpowiedź na nasze 

pismo, które zostało skierowane do Państwa. To, a propos tego co wczoraj było 

na Komisji. Mam taką prośbę, jak co roku, wiem że teraz mi Pan na to nie 

odpowie, ale jak można, to: jakie jest wykorzystanie funduszy procentowo 4.2 na 

terenie województwa, czy powiatu najlepiej. Można takie dane wziąć z Centrali.     

 

Zca Kierownika Powiatowego Oddziału ARIMR w Łowiczu Marek Sokół – 

odpowiedź jest w jakiś sposób podyktowana pytaniami, które w zawsze zostają 

tutaj zadawane. W zeszłym roku również byłem na posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i tutaj na Sesji i padały również pytania o inne działania. Więc 

zawsze ta szersza wiedza, może faktycznie jest tego za dużo ale myślę, że to nie 

jest jakiś błąd. Natomiast, jeśli chodzi o działanie, jak najbardziej pamiętam, 

wczoraj też o tym rozmawialiśmy. I faktycznie jeżeli zapominam, to najlepiej 

prosiłbym o pytanie na piśmie. Pytanie również można wysłać emailem. My 

przekażemy do Centrali, bo jeżeli chodzi o Biuro Powiatowe, to my takich danych 

nie posiadamy. Nie prowadzimy też tego działania u siebie w Biurze. Ewentualnie 

Centrala ustosunkuje się do tego, aczkolwiek postaram się pamiętać. Chociaż nie 

ukrywam, że mamy teraz tyle działań i mogę gdzieś tam zapomnieć o tym. 

 

Radny Michał Śliwiński – to ja poproszę Biuro Rady, żeby z protokołu to pytanie 

wysłać ARiMR, aby uzyskać odpowiedź. Dziękuję.  

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – czy ja tam dobrze usłyszałem, czy 

wielbłądy ktoś u nas w powiecie hoduje?  

 

Zca Kierownika Powiatowego Oddziału ARIMR w Łowiczu Marek Sokół – 

jest jakieś jedno zarejestrowane, ale to był błąd. I ktoś tego nie anulował nawet. 

Była taka rejestracja, ale była błędna. Ktoś zarejestrował wielbłąda stricte. To był 

błąd.   

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli 

punktów nie ma, dziękujemy za prezentację. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

Ad. pkt 6 

 

Informacja o działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

w Łowiczu.  
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Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Łowiczu Mariusz Słoniewicz 

przedstawił: „Informację o działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Łowiczu” /Zał. Nr 5/.  

 

Wiceprzewodniczący RPŁ Zbigniew Kuczyński – czy są pytania do 

przedstawionej informacji?, nie widzę. Dziękujemy Panie Inspektorze, 

przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

Ad. pkt 7 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na 

obszarze Powiatu Łowickiego, od dnia 1 września 2023 roku. 

 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Łowickiego, od dnia 1 września 2023 roku. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i Promocji – 

pozytywna. 

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Łowickiego, od dnia 1 września 2023 roku /Zał. Nr 6/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński/: 

Za     – 18 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/436/2023 RPŁ w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na 

obszarze Powiatu Łowickiego, od dnia 1 września 2023 roku /Zał. Nr 7/. 

 

Ad. pkt 8 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/91/2019 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 28 sierpnia 2019 r.  
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w sprawie pomocy materialnej w formie stypendium przyznawanej 

studentom kształcącym się na kierunku lekarskim. 

 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/91/2019 Rady Powiatu 

Łowickiego z dnia 28 sierpnia 2019 r. w sprawie pomocy materialnej w formie 

stypendium przyznawanej studentom kształcącym się na kierunku lekarskim. 

 

Radny Krzysztof Górski – bardzo cenna inicjatywa. Ja popieram tego typu 

działania, natomiast chciałem się spytać jakie efekty są z tym umów zawieranych 

i ilu studentów zostało u nas w pracy, czy podjęło działania.  

 

Wicestarosta Łowicki Piotr Malczyk – jeżeli Pani Dyrektor ZOZ będzie chciała 

jeszcze doprecyzować, to bardzo proszę. Natomiast dwa nabory nam się udały, 

dwa lata temu i trzy lata temu. Pozyskaliśmy kadrę, która pracuje na oddziale 

pediatrii. Natomiast ostatni nabór pokazał, że te stypendium 2 000,00 zł które było 

wcześniej, no nie przynosi efektu i chcieliśmy przekonać przyszłych, młodych 

lekarzy, żeby przyszli do nas. Natomiast, jeżeli można prosić Panią Dyrektor, 

żeby powiedziała jeszcze dokładnie jakie specjalizacje wybrali lekarze, ponieważ 

ten nabór jest tak naprawdę ustalany. Jeszcze nie wiemy gdzie dany lekarz będzie 

chciał dalej pracować, więc może Pani Dyrektor rozmawiała już może z tymi 

przyszłymi lekarzami, znaczy już z lekarzami, bo już po stażu dwa lata, więc może 

już specjalizację wybrali i może Pani Dyrektor powie więcej. Natomiast jesteśmy 

zadowoleni z tych poprzednich lat, lekarze również, którzy przyszli angażują się. 

Analizowaliśmy również to pod kątem pielęgniarstwa. Może w kolejnych latach 

zrobimy taki program. Na chwilę obecną jest największa potrzeba wzmocnienia 

kadry lekarskiej i każdy wie jak to wygląda. Mamy dużo lekarzy już w okresie 

emerytalnych i dlatego to jest priorytet.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – należy podkreślić, że ta zmiana  

z 2 na 5 robi wrażenie.  

 

Dyrektor ZOZ w Łowiczu Urszula Kapusta – Tymoshchuk – trzy lata temu 

pozyskaliśmy dwóch lekarzy. Jest to lekarz pracujący na oddziale pediatrycznych 

i oddziale internistycznym. A w tej chwili mam trzech lekarzy, wszyscy deklarują 

się, że będą pracować, że podejmą specjalizację w naszych szpitalu. I jeden to 

będzie oddział OIT-owski. Mam nadzieję, że otrzymają miejsca rezydenckie, że 

zostaną przydzieleni do naszego szpitala. Oddział interny i tutaj jeszcze jedna 

osoba waha się czy to będzie oddział pediatryczny, czy odział internistyczny. To 

są osoby wartościowe i zrobię wszystko, żeby zostały w naszych szpitalu.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  
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Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli – pozytywna. 

 

Opinia Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i Promocji – 

pozytywna. 

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/91/2019 Rady Powiatu 

Łowickiego z dnia 28 sierpnia 2019 r. w sprawie pomocy materialnej w formie 

stypendium przyznawanej studentom kształcącym się na kierunku lekarskim 

/Zał. Nr 8/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński, w głosowaniu nie wziął udziału Radny 

Krzysztof Figat/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/437/2023 RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/91/2019 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 28 sierpnia 2019 r. w sprawie 

pomocy materialnej w formie stypendium przyznawanej studentom kształcącym 

się na kierunku lekarskim /Zał. Nr 9/. 

 

Ad. pkt 9 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie powołania Rady Społecznej 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Łowiczu. 

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – Szanowni Państwo jeśli mógłbym 

uzupełnić tą uchwałę, chciałbym zgłosić z ramienia Rady Powiatu 

Przewodniczącego Komisji Zdrowia Krzysztofa Dąbrowskiego i Przewodniczącą 

Komisji Gospodarczej Panią Barbarę Kołodziejczyk. Tak jak to było poprzednio.  

 

Radny Krzysztof Figat – do tej pory Przewodniczącym Rady Społecznej był Pan 

Piotr Gołaszewski. I mam do niego pytanie, jak ocenia po tej kadencji Rady 

Społecznej sytuację szpitala i w jaki sposób Rada Społeczna w tej kadencji 

pracowała na rzecz poprawy tego szpitala. I jaka jest wizja działania tej Rady na 

następną kadencję.  
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Członek ZPŁ Piotr Gołaszewski – myślę, że teraz obecny skład Rady 

Społecznej wsłuchuje się na pewno w głosy i Państwa i w głosy Pani Dyrektor 

jako przedstawiciela szpitala w tym takim trudnym okresie, gdzie mieliśmy 

wcześniej COVID, teraz mamy sytuację wojny na Ukrainie. Staramy się jak 

możemy, wsłuchiwać się, przekazywać te głosy w dwie strony. Nie będę oceniać 

działania Rady Społecznej, niech zrobi to ewentualnie Pani Dyrektor. Dziękuję.   

 

Radny Krzysztof Figat – Panie Przewodniczący, trochę mnie Pan tą 

wypowiedział powalił, bo na pewno COVID, ale co wojna na Ukrainie z naszym 

szpitalem ma wspólnego, to nie do końca wiem. Natomiast, jeśli chodzi o jakieś 

podsumowanie tej kadencji i wizję przyszłej kadencji jako Przewodniczący Rady 

Społecznej no to sorry, ale nie powiedział Pan nic.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – tutaj zostały przedstawione dwie 

kandydatury, Przewodniczących Komisji Pani Basi Kołodziejczyk i Pana 

Krzysztofa Dąbrowskiego. W związku z tym moje zapytanie, czy Pani Barbara 

Kołodziejczyk wyraża zgodę? 

 

Radna Barbara Kołodziejczyk – tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy Radny Krzysztof Dąbrowski 

wyrażam zgodę? 

 

Radny Krzysztof Dąbrowski – wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję.  

 

Radny Krzysztof Górski – Szanowny Panie Przewodniczący, ja wiem że my 

tutaj tak sobie siedzimy tylko. Nigdy w tej kadencji nie byliśmy do niczego brani 

pod uwagę. Ja wiem, że nie mamy doświadczenia samorządowego, że ja nie 

byłem dwadzieścia jeden lat Prezesem Towarzystwa Przyjaciół Szpitala. I nie 

chcę być ale chociaż, nie wiem, jakaś kultura by nakazywała, żeby kogoś z 

opozycji też się spytać, czy nie chciałby w jakimś ciele społecznych brać udział, 

przy tym doświadczeniu jakie mamy. Natomiast powiem wam szczerze, takie 

pomijanie nas jest wręcz obraźliwe. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – ja muszę powiedzieć w ten sposób, 

że nigdy nie było moją intencją kogokolwiek pomijać.  

 

Radny Krzysztof Górski – ale tak się dzieje. To jest bulwersujące.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – natomiast myślę w ten sposób, że 

procedury, które są z tym związane, Starosta zgłosił dwie kandydatury. W tej 

chwili każdy z Państwa może zgłosić kolejne kandydatury. Natomiast muszę 
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powiedzieć, że naprawdę nie jest intencją moją żeby kogokolwiek, kiedykolwiek 

pomijać. Nie chciałbym też żebyśmy sobie nawzajem mówili „tak – nie”. Każdy 

z nas przedstawił swój punkt widzenia i myślę, że to niech będzie najważniejsze, 

chyba że jeszcze ktoś chce się w tej sprawie odnieść. Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli – pozytywna. 

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Łowiczu /Zał. Nr 10/.   

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński/: 

Za     – 15 

Przeciw    – 2 

Wstrzymało się   – 1 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/438/2023 RPŁ w sprawie powołania Rady Społecznej 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu /Zał. Nr 11/.    

 

Ad. pkt 10 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXIV/413/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 roku  

w sprawie określenia zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2023 roku. 

 

Dyrektor PCPR w Łowiczu Magdalena Balcerak przedstawiła projekt 

Uchwały Rady Powiatu Łowickiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXIV/413/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie 

określenia zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli – pozytywna. 

 

Opinia Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIV/413/2023 Rady Powiatu 
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Łowickiego z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie określenia zadań Powiatu 

Łowickiego, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku /Zał. Nr 12/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński/: 

Za     – 18 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/439/2023 RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXIV/413/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie 

określenia zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku 

/Zał. Nr 13/. 

 

Ad. pkt 11 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

LXIV/416/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 r.  

w sprawie powierzenia Gminie Zduny prowadzenia zadań publicznych 

Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu fragmentem drogi powiatowej  

nr 2717E znajdującej się w granicach administracyjnych Gminy Zduny. 

 

Dyrektor PZDiT w Łowiczu Anna Gajek – Sarwa przedstawiła projekt 

Uchwały Rady Powiatu Łowickiego zmieniającej Uchwałę Nr LXIV/416/2023 

Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie powierzenia Gminie 

Zduny prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu 

fragmentem drogi powiatowej nr 2717E znajdującej się w granicach 

administracyjnych Gminy Zduny. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr LXIV/416/2023 Rady Powiatu 

Łowickiego z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie powierzenia Gminie Zduny 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu 

fragmentem drogi powiatowej nr 2717E znajdującej się w granicach 

administracyjnych Gminy Zduny /Zał. Nr 14/. 
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Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński, w głosowaniu nie wziął udziału Starosta 

Łowicki Marcin Kosiorek/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/440/2023 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr 

LXIV/416/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 

powierzenia Gminie Zduny prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego 

z zakresu zarządu fragmentem drogi powiatowej nr 2717E znajdującej się  

w granicach administracyjnych Gminy Zduny /Zał. Nr 15/. 

 

Ad. pkt 12 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie powierzenia Gminie Bielawy 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu 

fragmentami dróg powiatowych nr 5118E i 2737E znajdujących się  

w granicach administracyjnych Gminy Bielawy. 

 

Dyrektor PZDiT w Łowiczu Anna Gajek – Sarwa przedstawiła projekt 

Uchwały Rady Powiatu Łowickiego w sprawie powierzenia Gminie Bielawy 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu 

fragmentami dróg powiatowych nr 5118E i 2737E znajdujących się w granicach 

administracyjnych Gminy Bielawy. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie powierzenia Gminie Bielawy prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu fragmentami dróg 

powiatowych nr 5118E i 2737E znajdujących się w granicach 

administracyjnych Gminy Bielawy  /Zał. Nr 16/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński, w głosowaniu nie wziął udziału Starosta 

Łowicki Marcin Kosiorek/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 
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Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/441/2023 RPŁ w sprawie powierzenia Gminie Bielawy 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu 

fragmentami dróg powiatowych nr 5118E i 2737E znajdujących się w granicach 

administracyjnych Gminy Bielawy /Zał. Nr 17/. 

 

Ad. pkt 13 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno 

– finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

 

Główna Księgowa Starostwa Sylwia Gajda przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

 

Radny Krzysztof Górski – problemami naszego szpitala tak naprawdę zajmuję 

się od 86 roku ubiegłego stulecia. Przeżyłem kilku dyrektorów, wielu z was 

pewnie do przedszkola chodziło gdy ja już z Dyrektorem Rolińskim pewne plany 

odnośnie szpitala układałem. I robiłem sobie nadzieję w czasie wypowiedzi 

Ministra Niedzielskiego gdy powiedział, że częściowo oddłuży szpitale. No 

niestety biedak nie dociągnął w swojej decyzyjności do podjęcia tej decyzji i to 

nie nastąpiło. Mówię o tym od trzech lat, bo strata która jest w szpitalu 

przynajmniej dla mnie jako Radnego, jest rzeczą nie do przyjęcia. Nie interesują 

mnie odpowiedzi, że tak jest w 90% naszych szpitali powiatowych, bo my 

jesteśmy Radnymi Powiatu Łowickiego i ten szpital jest nam bardzo bliski. Ja 

wiem, że nie jest to wina Zarządu Powiatu, dyrekcji z tej sytuacji, która się dzieje 

w szpitalu, bo tak niestety podpisywane są kontrakty, że straty z roku na rok są 

większe. A tłumienie tej prawdziwości wyniku amortyzacją dla mnie 

przynajmniej, jako człowieka który trochę liznął ekonomii, jest nie do przyjęcia. 

Bo powinno się mówić o właściwych wartościach wyniku finansowego jednostek, 

jeżeli mamy oceniać te jednostki. I to co mówiłem na Komisji Budżetu  

i Finansów, był powołany zespół który miał usprawnić sytuację w naszym 

szpitalu. Rok temu mówiłem, że nie podoba mi się, że wszystkie zalecenia to tylko 

kontroling i teraz jak patrzę na wyniki, bo miałem okazję dokładnie sobie 

przeczytać to wszystko co jest w materiałach, to przyznam się szczerze, że 

ostatnie trzy wskaźniki są jako takie, resztę są poniżej normy. I dlatego 

powinniśmy się zastanowić nad tym jako Rada. Mówię, że to że wszędzie tak jest, 

to niech sobie będzie, taka jest polityka w naszym kraju odnośnie służby zdrowia. 

Ale jeżeli nie zmieni się kontraktowanie przez Narodowy Fundusz, to te nasze 

szpitale będą tonęły. Do samej organizacji, którą miałem okazję zobaczyć i do 

tego wszystkiego co dzieje się w szpitalu, do inwestycji i tych wymuszonych  

i tych planowanych, nie mam zastrzeżeń. Dlatego na Sesji absolutoryjnej na 

przykład, głosowałem za udzieleniem absolutorium, bo widzę co tam się dzieje. 

Natomiast trudno jest być uspokojonym tą sytuacją mówiąc, że nie jest tak 
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najgorzej z wynikiem, bo amortyzacja to właściwie kryje, bo sytuacja właściwie 

w zakresie zyskowności, płynności finansowej naprawdę jest niedobra. Dziękuję.         

 

Radny Jerzy Wolski – ja mam pytanie, nie wiem czy precyzyjnie zadam, 

chciałem zapytać, to raczej pytanie do Panie Dyrektor będzie, w wydatkach 

szpitala ile procentowo wynosi na pensje, na wypłaty dla personelu lekarskiego, 

średniego, administracji, dla wszystkich. Pamiętam rok, czy dwa lata temu 

mieliśmy Panią, która tutaj takie rozpoznanie od strony ekonomicznej zrobiła. 

Powiedziała, o ile dobrze pamiętam, że szpitale tego typu powinny mieć wydatki 

rzędu sześćdziesiąt – sześćdziesiąt parę procent, sześćdziesiąt pięć – sześć to już 

będzie całkiem dobry wynik. O ile dobrze pamiętam to u nas wyszło dużo, dużo 

więcej. Jak to jest na dzień dzisiejszy Pani Dyrektor.  

 

Dyrektor ZOZ w Łowiczu Urszula Kapusta – Tymoshchuk – osiemdziesiąt 

osiem procent.  

 

Radny Jerzy Wolski – osiemdziesiąt osiem, słyszeliście Państwo? Trudno o coś 

więcej pytać. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – chciałbym powiedzieć, że jeszcze 

nie tak dawno było osiemdziesiąt dwa. A w tej chwili wzrosło do osiemdziesięciu 

ośmiu. Przy takich dysproporcjach nie można funkcjonować. Czy są jeszcze 

pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli – pozytywna. 

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Łowiczu  /Zał. Nr 18/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński, w głosowaniu nie wziął udziału Starosta 

Łowicki Marcin Kosiorek/: 

Za     – 13 

Przeciw    – 3 

Wstrzymało się   – 1 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/442/2023 RPŁ w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno 

– finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu /Zał. Nr 19/. 
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Ad. pkt 14 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyboru firmy audytorskiej 

do przeprowadzenia badania sprawozdań finansowych Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Łowiczu za lata 2023 i 2024. 

 

Główna Księgowa Starostwa Sylwia Gajda przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia 

badania sprawozdań finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu za lata 

2023 i 2024.   

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję, czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli – pozytywna. 

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia 

badania sprawozdań finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu za 

lata 2023 i 2024 /Zał. Nr 20/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński, w głosowaniu nie wziął udziału Starosta 

Łowicki Marcin Kosiorek/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/443/2023 RPŁ w sprawie wyboru firmy audytorskiej 

do przeprowadzenia badania sprawozdań finansowych Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Łowiczu za lata 2023 i 2024 /Zał. Nr 21/. 

 

PRZEWODNICZĄCY RPŁ OGŁOSIŁ PRZERWĘ W OBRADACH LXX 

SESJI RPŁ W DNIU 30.08.2023 ROKU O GODZINIE 14.30 

PRZEWODNICZĄCY RPŁ WZNOWIŁ OBRADY LXX SESJI RPŁ W DNIU 

30.08.2023 ROKU O GODZINIE 14.40. 

 

Ad. pkt 15 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2023 rok. 
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Główna Księgowa Starostwa Sylwia Gajda przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łowickiego na 2023 

rok.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję, czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łowickiego na 2023 rok  

/Zał. Nr 22/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński/: 

Za     – 15 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 3 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/444/2023 RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2023 rok /Zał. Nr 23/. 

 

Ad. pkt 16 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

LXI/394/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 25 stycznia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łowickiego na lata 2023-2036. 

 

Główna Księgowa Starostwa Sylwia Gajda przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego zmieniającą Uchwałę Nr LXI/394/2023 Rady Powiatu 

Łowickiego z dnia 25 stycznia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2023-2036. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu Uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr LXI/394/2023 Rady Powiatu 

Łowickiego z dnia 25 stycznia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2023-2036 /Zał. Nr 24/. 
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 Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych 

RPŁ, nieobecny Radny Michał Śliwiński, w głosowaniu nie wziął udziału Radny 

Krzysztof Figat/: 

Za     – 15 

Przeciw    – 2 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/445/2023 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr LXI/394/2023 

Rady Powiatu Łowickiego z dnia 25 stycznia 2023 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2023-2036  

/Zał. Nr 25/. 

 

Ad. pkt 17 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Powiatu Łowickiego zmieniającej 

Uchwałę Nr VIII/54/2019 RPŁ z dnia 26 kwietnia 2019 roku w sprawie 

przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin”.  

 

Sekretarz Powiatu Agata Tracz przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu 

Łowickiego zmieniającą Uchwałę Nr VIII/54/2019 RPŁ z dnia 26 kwietnia 2019 

roku w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin”. 

 

Radny Krystian Cipiński – ja już nie do końca tak szczegółowo pamiętam tą 

poprzednią Uchwałę ale przypominam sobie, że wzbudziła troszeczkę 

kontrowersji. Natomiast ta Karta, przedstawiona nam dzisiaj jest już dosyć mocno 

wygładzona. I nie miał bym do niej żadnych zastrzeżeń, byłbym nawet skłonny 

zagłosować „za”, gdyby nie to, że w trakcie przeglądania informacji w Internecie 

na temat Karty, natrafiłem na to, że jest to temat wciąż bezpośrednio wypływający 

z Organizacji Ordo Iuris, z którą nie chcę być utożsamiany, która w mojej ocenie 

jest bardzo kontrowersyjna. Głosi tezy, które później są działalnością jej 

członków mocno podważane. W związku z tym, ja na pewno się tutaj wstrzymam 

ale gdybym miał ocenić tą Uchwałę w porównaniu do Uchwały poprzedniej, to 

jest to bardzo ugrzeczniona wersja, gdzie właściwie te zapisy tutaj nie budzą 

żadnych wątpliwości. Natomiast chciałbym zaznaczyć, że te regulacje, które tutaj 

są, one funkcjonują w Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, więc nie widzę 

większego sensu, żeby coś takiego wprowadzać ale jeśli już coś takiego jest 

przedłożone, to będziemy nad tym procedować. Ja tutaj się wstrzymam właśnie  

z tych względów, które przed chwilą wyartykułowałem.  

 

Radny Krzysztof Górski – ja uważam, że i Uchwała podjęta w 2019 roku  

i dzisiejsza, która jest konsekwencją i właściwie bardziej polityczną niż 

merytoryczną Uchwałą, jest zupełnie niepotrzebna. I wtedy i dzisiaj. Gdybyśmy 

podejmowali Uchwałę, jak mam być szczery, żeby bardziej szanować kobiety, to 

bym się dwoma rękoma pod tym podpisał. Natomiast pod tymi politycznymi 
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rzeczami, przyznam się szczerze, to aż mi się tam… nie będę mówił brzydkich 

słów.  

 

Radny Jacek Chudy – popieram głos przedmówców i zwrócę tylko Państwu 

uwagę na jedną kwestię. Zapisaliście w tej Samorządowej Karcie Praw Rodzin, 

że zasady i wartości dotyczące w szczególności rodziny, cytuję: „małżeństwa jako 

związku mężczyzny i kobiety”. Czyli matka wychowująca dziecko to nie rodzina, 

syn opiekujący się rodzicami to nie rodzina. Tak jak mówiliście, mnóstwo 

kontrowersji wokół tej Karty i uważam, że nie powinniśmy w ogóle tego 

głosować. Dziękuję.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję. Czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu Uchwały? Nie widzę.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr VIII/54/2019 RPŁ z dnia 26 kwietnia 

2019 roku w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin” /Zał. Nr 26/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny Radny Michał Śliwiński, Jerzy Wolski/: 

Za     – 11 

Przeciw    – 3 

Wstrzymało się   – 3 

Podjęli Uchwałę Nr LXX/446/2023 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr VIII/54/2019 

RPŁ z dnia 26 kwietnia 2019 roku w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw 

Rodzin” /Zał. Nr 27/. 

 

Ad. pkt 18 

 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie między 

sesjami /Zał. Nr 28/. 

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – Szanowni Państwo, wszystko tradycyjnie 

zostało Państwu przesłane i jeśli są pytania to bardzo proszę, jesteśmy do 

dyspozycji. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - dziękuję bardzo. Czy są pytania do 

przedstawionego przez Zarząd sprawozdania? Nie widzę. 

 

Ad. pkt 19 

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego z działalności  

w okresie między sesjami. 
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – 1 sierpnia uczestniczyłem  

w otwarciu trasy turystycznej „Drogi do kultury”; 1 sierpnia na Cmentarzu 

Katedralnym w Łowiczu brałem udział w obchodach 79 rocznicy wybuchu 

Powstania Warszawskiego; 15 sierpnia brałem udział w obchodach Święta 

Wojska Polskiego; 19 sierpnia w Sali Barokowej Łowickiego Muzeum 

uczestniczyłem z Marią i Wiesławem Bieniendą pod nazwą „Polska z oddali”. 

Spotkanie było okazją do rozmowy o trwającej od kilkudziesięciu lat ich 

emigracji do Stanów Zjednoczonych. Dziękuję.  

 

Ad. pkt 20 

 

Wolne wnioski radnych i sprawy różne.    

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są jakieś wnioski radnych, czy 

sprawy różne?, nie widzę. Dziękuję.  

 

Ad. pkt 21 

 

Zakończenie obrad LXX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak zamknął obrady LXX  Sesji Rady 

Powiatu Łowickiego. 

 

 

 

Protokołowały: 

W. Kwasek 

B. Prus – Miterka 

Przewodniczący RPŁ 

/-/ Marek Jędrzejczak 

 

 

  


